



- This toy is not intended to be "mouthed" by a baby and should be positioned clearly out of reach of the baby's face and mouth.
- On cribs with adjustable mattress levels, the highest position can cause the toy to be too close to the baby.
- The drop side of the crib should never be lowered with the toy in place and a baby left unattended.
- Always attach all provided fasteners (strings, straps, clamps, etc.) tightly to a crib or playpen according to the instructions and check frequently.
- Do not add additional strings or straps to attach to a crib or playpen.

WARNING: Adult assembly required.
ACHTUNG: Aufbau durch einen Erwachsenen.
ATTENTION: Montage réalisé par un adulte.
ADVERTENCIA: Montaje realizado por un adulto.
ATTENZIONE: Montaggio realizzato da un adulto.
WAARSCHUWING: Moet door volwassenen in elkaar worden gezet.
AVISO: Montagem realizada por um adulto.

警告!

- 童床悬挂玩具不是给儿童握在手中的；
- 假如悬挂玩具连接在童床或游戏围栏上，当婴儿开始用手和膝盖支撑着站立起来时，应移开；
- 假如安装在墙或天花板上，悬挂玩具的安装应使能站立的婴儿明显不能触及；
- 按说明书要求，应将提供的紧固件（绳、带、夹具等）牢固地连接在童床或游戏围栏上，并经常检查。
- 不应将其他的绳或带连接在童床或游戏围栏。

661690